
Zgodnie z zawiadomieniem Przewodniczącego Rady Gminy w Klimontowie 
XXI sesja Rady Gminy odbędzie się 30 listopada 2012 roku (piątek) o godzinie 10.00 
w Gminnym Ośrodku Kultury w Klimontowie.

Protokół Nr XXI/12
Rady Gminy w Klimontowie

odbytej 30 listopada 2012 roku

Sesja odbyła się w Gminnym Ośrodku Kultury w Klimontowie.

Sesja trwała od godziny 10.00 do godziny 14.10.
Obradom  sesji  przewodniczył  Pan  Radny  Jan  Rębacz  –  Przewodniczący  Rady 
Gminy.
W sesji  uczestniczyli:  radni,  Pan  Adam Przybylski  – Zastępca  Wójta,  Pan  Piotr 
Lipiński – Sekretarz Gminy, Anna Sobolewska – Skarbnik Gminy, sołtysi. 
Na  sesji  podjęto  uchwały:  XXI/179/12,  XXI/180/12,  XXI/181/12,  XXI/182/12, 
XXI/183/12,  XXI/184/12,  XXI/185/12,  XXI/186/12,  XXI/187/12,  XXI/188/12, 
XXI/189/12,  XXI/190/12,  XXI/191/12,  XXI/192/12,  XXI/193/12,  XXI/194/12, 
XXI/195/12, XXI/196/12, XXI/197/12. Uchwały podjęto w trybie jawnym w trybie 
art. 14 ustawy o samorządzie gminnym. 
Protokołowała – Sylwia Burczyńska.

Do punktu 1 i 2 porządku obrad sesji
Pan Przewodniczący Jan Rębacz, prowadzący obrady sesji – Otworzył obrady XXI 
sesji Rady Gminy w Klimontowie, przywitał Radę Gminy, Zastępce Wójta Gminy, 
Skarbnika, Sekretarza Gminy, sołtysów. Poinformował iż na sesji obecni są wszyscy 
Radni co oznacza że tym samym obrady będą prawomocne. Poinformował, że będą 
jeszcze sprawy do omówienia  poza tymi,  które są  w porządku obrad.  Przeczytał 
obecnym porządek obrad. 

Proponowany porządek obrad sesji.

1. Otwarcie sesji i sprawdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji -  z dnia 25 października 2012 roku.
4. Interpelacje i wnioski Radnych.
5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie miedzy sesyjnym.
6. Wprowadzenie zmian w budżecie gminy na 2012 r.
7. Wprowadzenie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy 

Klimontów na lata 2012 – 2023.
8. Ustalenie stawek podatków i opłat lokalnych na 2013 rok, 

a) określenie stawek podatku od środków transportowych,
b) określenie stawek podatku od nieruchomości,
c) określenie wysokości stawek opłaty targowej na 2012 r. terminu płatności, 
sposobu jej poboru oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia inkaso.
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d) obniżenie ceny skupu żyta do celów podatku rolnego,
e)  wprowadzenie  zwolnień  przedmiotowych  od  podatku  od  środków 
transportowych,
f) wprowadzenie zwolnień przedmiotowych od podatku od nieruchomości.

9. Przyjęcie wzorów deklaracji podatkowych.
10.Podjecie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  Współpracy  Gminy 

Klimontów  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2013 rok.

11.Zatwierdzenie planu pracy Gminnego Ośrodka Kultury w Klimontowie na rok 
2013. 

12.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Gminnej Biblioteki Publicznej w 
Klimontowie.

13.Wprowadzenie Strategii  Gminnej Biblioteki  Publicznej  do strategii  rozwoju 
Gminy Klimontów.

14.Podjęcie  uchwały  w sprawie podziału  Gminy Klimontów na stałe  obwody 
głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 
wyborczych.

15.Podjęcie uchwał dotyczących  spraw majątkowych.
16.Wprowadzenie zmian w „Planie Odnowy Miejscowości Borek Klimontowski 

na lata 2011 – 2018”.
17.Informacje dotyczące oświadczeń majątkowych.
18.Wnioski, zapytania, informacje.
19.Odpowiedzi na wnioski i zapytania.
20.Zakończenie obrad sesji.

Pan Przewodniczący Jan Rębacz - Poinformował o prośbie Wójta o wprowadzenie 
podjęcia uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata do Powiatowej Rady Zatrudnienia, 
oraz podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie do zasobu Gminy 
Klimontów nieruchomości Skarbu Państwa.  
Zastępca Wójta Adam Przybylski – Wyjaśnił potrzebę wprowadzenia do porządku 
obrad uchwał. 
Pan  Radny  Fijałkowski  - Poprosił  o  szersze  informacje  dotyczące  przejęcia 
budynku po posterunku. 
Wójta Adam Przybylski - Wyjaśnił ze budynek będzie przekazany na rzecz Gminy, 
i że działania policji  wciąż  będą  współfinansowane i wspierane gdyż  służyć  będą 
zapewnieniu bezpieczeństwa mieszkańców gminy.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz -  Zapytał kto jest za wprowadzeniem w pkt. 17 
podjęcia uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata do Powiatowej Rady Zatrudnienia 
– za 15, jednogłośnie. Zapytał kto jest za wprowadzeniem w pkt. 18  wprowadzenia 
podjęcia  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przejęcie  do  zasobu  Gminy 
Klimontów nieruchomości Skarbu Państwa - za 15, jednogłośnie. 

1. Otwarcie sesji i sprawdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
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3. Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji -  z dnia 25 października 2012 roku.
4. Interpelacje i wnioski Radnych.
5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie miedzy sesyjnym.
6. Wprowadzenie zmian w budżecie gminy na 2012 r.
7. Wprowadzenie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy 

Klimontów na lata 2012 – 2023.
8. Ustalenie stawek podatków i opłat lokalnych na 2013 rok, 

a) określenie stawek podatku od środków transportowych,
b) określenie stawek podatku od nieruchomości,
c) określenie wysokości stawek opłaty targowej na 2012 r. terminu płatności, 
sposobu jej poboru oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia inkaso.
d) obniżenie ceny skupu żyta do celów podatku rolnego,
e)  wprowadzenie  zwolnień  przedmiotowych  od  podatku  od  środków 
transportowych,
f) wprowadzenie zwolnień przedmiotowych od podatku od nieruchomości.

9. Przyjęcie wzorów deklaracji podatkowych.
10.Podjecie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  Współpracy  Gminy 

Klimontów  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2013 rok.

11.Zatwierdzenie planu pracy Gminnego Ośrodka Kultury w Klimontowie na rok 
2013. 

12.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Gminnej Biblioteki Publicznej w 
Klimontowie.

13.Wprowadzenie Strategii  Gminnej Biblioteki  Publicznej  do strategii  rozwoju 
Gminy Klimontów.

14.Podjęcie  uchwały  w sprawie podziału  Gminy Klimontów na stałe  obwody 
głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 
wyborczych.

15.Podjęcie uchwał dotyczących  spraw majątkowych.
16.Wprowadzenie zmian w „Planie Odnowy Miejscowości Borek Klimontowski 

na lata 2011 – 2018”.
17.Podjęcia  uchwały  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  do  Powiatowej  Rady 

Zatrudnienia.
18.Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie do zasobu Gminy 

Klimontów nieruchomości Skarbu Państwa.
19.Informacje dotyczące oświadczeń majątkowych.
20.Wnioski, zapytania, informacje.
21.Odpowiedzi na wnioski i zapytania.
22.Zakończenie obrad sesji.

Pan Przewodniczący Jan Rębacz - Zapytał kto jest za przyjęciem nowego porządku 
obrad: za – 15, porządek został przyjęty jednogłośnie. 

Do punktu 3 porządku obrad sesji
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz - Zapytał czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu. 
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Z powodu braku uwag zapytał kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji: 
za – 15, jednogłośnie.

Do punktu 4 porządku obrad sesji
Interpelacje i wnioski Radnych.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Oddał głos Radnemu Szelągowi.
Pan Radny Szeląg – Ma uwagi dotyczące pkt. 3 przyjecie protokołu z poprzedniej 
sesji. Zaproponował by protokół był zamieszczany w Głosie Klimontowa by wyjść 
do obywateli. By nic nie ukrywać. Powiedział ze są przyznawane nagrody a on o 
niczym  nie  wie.  Poprosił  by  została  zorganizowana  na  terenie  Gminy  Wielka 
Orkiestra  Świątecznej  Pomocy.  Powiedział  w  kwestii  synagogi,  że  powinno  się 
pozyskać fundusze na jej remont. Żałował, że nie uczestniczy już gmina w realizacji 
Brunonaliów, ze zostały usunięte z kalendarza imprez GOKu. Poprosił o włączenie 
oświetleń w nocy  w punktach newralgicznych. Poinformował, ze chodnik na ulicy 
Ossolińskiej jest za wąski, i prosił o interwencje bo zagraża to bezpieczeństwu.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Oddał głos Radnemu Kaweckiemu. 
Pan Radny  Kawecki – Poprosił o zmianę czasu świecenia lamp od 17 do 22, a rano 
od 5 do 6.30.  
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Oddał głos Radnemu Frejlichowi.
Pan Radny Frejlich – Pochwalił zrobiony kawałek koło kąpieliska, ale uważa że to 
za  mało  w  stosunku  do  potrzeb.  Poinformował  również  ze  droga jest  cały  czas 
niszczona.  Powiedział  o  obłożeniu  poboczy  przy  jednym  domu  kamieniami,  co 
zagraża bezpieczeństwu bo droga jest wąska. Poprosił o dowóz dzieci do szkoły lub o 
zakupienie biletów na zimę. Poprosił o lepsze wykorzystywanie funduszu sołeckiego. 
Zapytał Panią Skarbnik czy będzie tam robione coś
Pani Skarbnik Anna Sobolewska -  poinformowała ze w przyszłorocznym budżecie 
jest zabezpieczone 25 000 zł na wybudowanie placu zabaw. 
Pan Radny Frejlich – Poprosił o zmiany w oświetleniu ulicznym bo świeci się jak 
jest jasno.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Oddał głos Radnemu Kozłowi.
Pan Radny Kozioł – Poprosił Wójta o przepust na drogę do Śniekóz, i kamień do 
Dziewkowa z funduszu sołeckiego. Zapytał o przystanki. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Oddał głos Radnemu Kwapińskiemu.
Pan  Radny  Kwapiński  –  Zapytał  o  bezpieczeństwo  na  drodze  758.  Poprosił  o 
przygotowanie dokumentacji  z Urzędu Gminy z 2 lat w sprawie tej drogi. Złożył 
wniosek, o podjęcie prac nad opracowaniem nowej  koncepcji  oświetlenia Gminy 
Klimontów. Poinformował o przejściach dla pieszych przy Drodze nr 9, o małym 
oświetleniu  go  co  jest  niebezpieczne  –  i  poprosił  o  interwencje  w  tej  sprawie. 
Poprosił  o  poprawę  struktury  organizacyjnej  w  Urzędzie  Gminy.  Poprosił  Pana 
Sekretarza  by stanowiska wcześniej  przygotowywały  materiały,  a  nie  na  ostatnią 
chwilę.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Oddał głos Radnemu Fijałkowskiemu.
Pan Radny Fijałkowski – Powiedział, ze Wójt powinien być na tej sesji. Powiedział, 
że życzy sobie tego by droga 758 zepsuła się tak by samochody ciężarowe nie mogły 
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nią przejechać. Zapytał czy jest jakaś odpowiedź w sprawie wniosku o fotoradar.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Oddał głos Radnej Michcie.
Pani Radna Michta –  Zapytała Wójta czy zostały poczynione kroku w związku z 
odwodnieniem łąki  znajdującej  się  w Nawodzicach.  Poprosiła  również  by Radny 
Powiatowy zainterweniował gdyż uszkodzeniu może ulec droga powiatowa. Zapytała 
o szanse na wodociąg w Nawodzicach.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Oddał głos Radnemu Pawlikowi.
Pan Radny Pawlik – Poprosił o montaż lamp z funduszu sołeckiego. Oraz o zakup 
sprzętu do świetlicy z funduszy alkoholowych na który została wydana pozytywna 
opinia. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Oddał głos Radnemu Boryckiemu.
Pan Radny Borycki –  Poprosił o zabezpieczenie pobocza drogi na Kujawy, oraz 
zapytał o wodociąg.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Poprosił o lampy na  Kolonie Nowa Wieś, na 
Julianów  oraz  przy  drodze  powiatowej.  Poprosił  Radnego  Powiatowego  o 
interwencję  i  zgłoszenie naprawy dróg powiatowych na Bogorię,  a  na drodze w 
Olbierzowicach – brak pobocza i możliwości przejścia. Wójta zapytał o wodociąg.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Oddał głos Radnemu Lipcowi.
Pan  Radny  Lipiec  –  Poprosił  Wójta  o  materiał  na  drogi  w:  Płaczkowicach, 
Ułanowicach, Pokrzywiance z funduszu sołeckiego. Poprosił o sprzedaż  działki  w 
Olbierzowicach. Złożył wniosek by zapraszać na wszystkie sesje sołtysów. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Nie zgadza się na sprzedaż działki i uważa, że 
należy wytyczyć  tam pobocze. Ponadto poinformował Pana Radnego Lipca, że na 
sesje na wniosek Wójta zaprasza się osoby proponowane przez Wnioskującego, a na 
sesje z planu pracy rady proszeni są wszyscy sołtysi. Odpowiedział na wniosek Pana 
Radnego Szeląga w sprawie protokołów sesji  w Głosie  Klimontowa,  że sesje  są 
otwarte,  protokoły  są  dostępne  w  biurze  Rady,  a  protokoły  są  zamieszczone  na 
stronie internetowej. Wyjaśnił, ze nagrody dla Wójta skończyły się. Poinformował, że 
wójt  jest  na zwolnieniu lekarskim, ale są  obecni  jego przedstawiciele. Poprosił  o 
odpowiedzi Zastępce Wójta Adama Przybylskiego. 
Zastępca Wójta Adam Przybylski  –  Odpowiedział  Panu Szelągowi, ze protokół 
dostępny jest w internecie, poinformował że nagroda dla wójta została przyznana za 
spis ludności, poinformował że Synagoga została przekazana Dzielnicy Żydowskiej, 
powiedział ze nie może nic gmina sama zrobić na ulicy Ossolińskiej gdyż  jest to 
droga wojewódzka. Odpowiedział Panu Kaweckiemu oraz innym radnym ws. lamp 
że  opracowanie  koncepcji  energetycznej  jest  konieczne  by  było  to  praktyczne. 
Odpowiedział  Panu  Frejlichowi  ze  drogi  będą  robione jak  będą  na  to  fundusze. 
Poinformował, ze fundusz solecki jest cały czas realizowany, ws biletów lub dojazdu 
dzieci do szkoły poinformował, ze trzeba zanalizować sprawę czy są pieniądze na 
taki cel. Odpowiedział Panu Kozłowi, że przepust na pewno będzie dowieziony gdyż 
już zostały zakupione. Przystanki zostały zakupione i są rozwożone po terenie gminy. 
Odpowiedział Panu Kwapińskiemu ws. drogi 758 że droga jest bolączką wszystkich, 
powiedział że monitoring z GOKu będzie monitorował drogę i będzie to widoczne na 
stronie internetowej.  Poinformował że w sprawie oświetlenia przejść  na drodze 9 
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zostaną  podjęte  kroki.  Odpowiedział  Panu  Fijałkowskiemu,  że  Wójt  jest  na 
zwolnieniu lekarskim. Odpowiedział Pani Michcie, ze należało by powołać spółkę 
wodną która mogłaby wystąpić o fundusze na naprawienia szkód, poinformował że 
robienie projekt jest w trakcie realizacji. W kwestii wodociągu powiedział, że szansę 
są  ale  jak  zrezygnują  inne  gminy.  Odpowiedział  Panu  Przewodniczącemu,  że 
założenie lamp jest zaplanowane. Panu Lipcowi odpowiedział, że kamień z funduszu 
sołeckiego będzie dowieziony.
Panu Radny Szeląg -  Powiedział, że chce by gmina wystąpiła o przejęcie synagogi 
na rzecz gminy, oraz zagospodarowanie jej. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Powiedział, że nie chcemy przejęcia synagogi i 
ją oddaliśmy.
Pan Radny Lipiec – Powiedział, że nie jest przedmiotem sesji sprawy dotyczące 
synagogi.
Pan Radny Kwapiński – Poprosił o realizację porządku obrad. 

Do punktu 5 porządku obrad sesji
Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesyjnym.
Zastępca Wójta Adam Przybylski – Poinformował o działaniach, o:
Przetargu na budowę wodociągu w Pokrzywiance – 598 000,00 zł, została sprzedana 
działka za cmentarzem za 100 100,00 zł + Vat, remont świetlic w Grabinie i Górkach, 
o  wymianie  okien  w  świetlicy  w  Beradzu,  o  pracach  w  Ośrodku  Zdrowia  w 
Goźlicach,  o  montażu  wiat  przystankowych,  o  oświetleniu  ulicznym  –  Goźlice, 
Byszów,  Rybnica,  Góry  Pęchowskie,  zostało  zrobione podłączenie  wodociągu do 
Pana Kryci, został zrobiony projekt na przyłącza w Byszowie, w Górkach sterowanie 
radiowe do przepompowni, inwestycje drogowe: ul. Partyzantów, 400 m bieżących – 
Węgrce, Rybnica przy mostach, Wola Konarska, Byszówka. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Podziękował za przedstawienie sprawozdania. 

Do punktu 6 porządku obrad sesji
Wprowadzenie zmian w budżecie gminy.
Pan  Przewodniczący  Jan  Rębacz  –  Poinformował,  że  Pani  Skarbnik  składała 
szczegółowe wyjaśnienia na komisjach, wobec czego przeczytał projekt uchwały w 
sprawie  wprowadzenia  zmian  w budżecie  gminy  na  2012  r.  Zapytał  kto  jest  za 
przyjęciem uchwały  Nr  XXI/179/12 w sprawie  wprowadzenia zmian w budżecie 
gminy na 2012 r. - za – 15, jednogłośnie. Uchwała została podjęta (stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu).

Do punktu 7 porządku obrad sesji
Wprowadzenie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na 
lata 2012 – 2023.
Pan  Przewodniczący  Jan  Rębacz  –  Poinformował,  że  Pani  Skarbnik  składała 
szczegółowe wyjaśnienia na komisjach, wobec czego przeczytał projekt uchwały w 
sprawie  wprowadzenia  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie Finansowej  Gminy 
Klimontów  na  lata  2012  –  2023.  Zapytał  kto  jest  za  przyjęciem  uchwały  Nr 
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XXI/180/12 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Klimontów na lata 2012 – 2023 - za – 15, jednogłośnie. Uchwała została 
podjęta (stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Do punktu 8 porządku obrad sesji
Ustalenie stawek podatków i opłat lokalnych na 2013 rok.

Do punktu 8a porządku obrad sesji
Określenie stawek podatku od środków transportowych.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Poprosił o opinie Komisji. 
Pani  Radna Gajewska – Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie wnioskuje  o 
obniżenie stawki w punkcie 7 uchwały „od autobusu w zależności od liczby miejsc 
do siedzenia:  a).  Mniejszej  niż  30  miejsc  na  kwotę  1  550,00 zł,  b).  równej  lub 
wyższej niż 30 miejsc na kwotę 2 050,00 zł”.
Pani Radna Michta – Komisja Rolna  jak Komisja Spraw Społecznych wnioskuje o 
obniżenie stawki w punkcie 7 uchwały „od autobusu w zależności od liczby miejsc 
do siedzenia:  a).  Mniejszej  niż  30  miejsc  na  kwotę  1  550,00 zł,  b).  równej  lub 
wyższej niż 30 miejsc na kwotę 2 050,00 zł”.
Pan  Radny  Lipiec  – Komisja  Budżetu,  Finansów  i  Majątki  Gminy  wnosi  o 
utrzymanie stawek z poprzedniego roku. 
Pan Radny Kwapiński – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały 
wnioskuje o obniżenie stawki w punkcie 7 uchwały „od autobusu w zależności od 
liczby miejsc do siedzenia: a). Mniejszej niż  30 miejsc na kwotę 1 550,00 zł, b). 
równej lub wyższej niż 30 miejsc na kwotę 2 050,00 zł”.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz –  Poddał pod głosowanie wniosek o obniżenie 
stawek w punkcie 7 „od autobusu w zależności od liczby miejsc do siedzenia: a). 
Mniejszej niż 30 miejsc na kwotę 1 550,00 zł, b). równej lub wyższej niż 30 miejsc 
na kwotę 2 050,00 zł”. Zapytał kto jest za ustalenie tej stawki – za 12, przeciwny – 0, 
wstrzymało się – 3.
kto jest za przyjęciem uchwały ze zmianą: za - 11, przeciwny – 2, wstrzymało się – 2. 
Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Finansów  i  Majątku  Gminy  Piotr  Lipiec 
przeczytał  uchwałę  w  sprawie  określenia  stawek  podatków  od  środków 
transportowych (z wprowadzonymi zmianami).
Pan Przewodniczący Jan Rębacz –   Zapytał  kto jest  za przyjęciem uchwały Nr 
XXI/181/12 w sprawie określenia stawek podatków od środków transportowych – za 
- 12, przeciwny – 1, wstrzymało się – 2. Uchwała została podjęta (stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu).

Do punktu 8b porządku obrad sesji
Określenie stawek podatku od nieruchomości.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Poprosił o opinie Komisji. 
Pan Radny Lipiec – Komisja  Budżetu,  Finansów i  Majątki  Gminy wnioskuje  o 
utrzymanie starych stawek.
Pani Radna Gajewska – Komisja Spraw Społecznych wnioskuje o pozostawienie w 
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§1 punkcie 1)a) stawki 0,40 zł od 1m²,  resztę projektu uchwały opiniuje pozytywnie. 
Pani Radna Michta – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.
Pan Radny Kwapiński – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.
Pan Radny Frejlich - Zapytał o zwolnienia gruntów i ich części znajdujących się na 
gruncie gospodarstw rolnych.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz –  Poinformował, ze zwolnienia są przedmiotem 
oddzielnej uchwały. 
Pan Radny  Kwapiński  – Poinformował  o  dyskusji  mającej  miejsce  na Komisji 
Społecznej,   że zwiększenie  kwoty podatku od budynków objęci  są  głównie nie 
rolnicy,  i  głównie mieszkańcy Klimontowa. Poprosił  o poparcie wniosku Komisji 
Spraw Społecznych.
Pan Radny Szeląg - Jest przeciwny podwyżkom podatków. 
Pan Przewodniczący Jan  Rębacz  –  Poinformował,  o  poddaniu  pod  głosowanie 
wniosku o pozostawienie w §1 pkt1) ppkt a) zapisu - „mieszkalnych – 0,40 zł od 1 m² 
powierzchni użytkowej” - zapytał kto jest za takim zapisem – za – 14, przeciwny - 0, 
wstrzymało się – 1.
Zapytał  kto jest  za przyjęciem zmiany do uchwały  w  §1 pkt1)  ppkt a)  zapisu - 
„mieszkalnych – 0,40 zł od 1 m² powierzchni użytkowej” - za – 11, przeciw - 0, 
wstrzymało się – 4. 
Pan  Przewodniczący  Jan  Rębacz  – poprosił  o  odczytanie  uchwały 
Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Gminy Piotra Lipca. 
Radny Piotr Lipiec - Odczytał uchwałę. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXI/182/12 
w sprawie  określenia  stawek  podatku  od  nieruchomości  -  za  –  11,  przeciw -  0, 
wstrzymało się – 4. 

Do punktu 8c porządku obrad sesji
Określenie wysokości stawek opłaty targowej na 2013 r . terminu płatności, sposobu 
jej poboru, oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Poprosił o opinię Komisji.
Pan Radny  Lipiec  – Komisja  Budżetu,  Finansów i  Majątki  Gminy  pozytywnie 
opiniuje projekt uchwały.
Pani Radna Gajewska – Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały.
Pani Radna Michta – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.
Pan Radny Kwapiński – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.
Pan  Przewodniczący  Jan  Rębacz  –  Przeczytał  uchwałę  w  sprawie  określenia 
wysokości stawek opłaty targowej na 2013 r . terminu płatności, sposobu jej poboru, 
oraz  określenia  inkasentów  i  wynagrodzenia  za  inkaso,  podał  pod  głosowanie 
uchwałę Nr XXI/183/12  w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej na 
2013  r  .  terminu  płatności,  sposobu  jej  poboru,  oraz  określenia  inkasentów  i 
wynagrodzenia za inkaso – za 15, uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu).
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Do punktu 8d porządku obrad sesji
Obniżenie ceny skupu żyta do celów podatku rolnego. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Poprosił o opinię Komisji.
Pan Radny Lipiec – Komisja Budżetu, Finansów i Majątki Gminy proponuje starą 
stawkę – 40,00 zł/q.
Pani  Radna Gajewska  – Komisja  Spraw Społecznych  nie  zajęła  stanowiska na 
Komisji. 
Pani Radna Michta – Komisja Rolna proponuje stawkę 42,00 zł/q. 
Pan Radny Kwapiński – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.
Pan Radny Frejlich – Jest przeciwny podwyżce proponując by lepiej gospodarować 
środkami. 
Pan Radny Szeląg – Popiera opinię radnego Frejlicha i prosi o szukanie pieniędzy na 
zewnątrz. 
Pani  sołtys  – Zapytała  czym sugerują  się  radni,  i  co  zdrożało że chcą  podnieść 
podatek rolny. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – poinformował  że w innych gminach kwoty 
przedstawiają się różnie. Poinformował o cenie Żyta która ustalana jest przez GUS w 
wysokości 75,86 zł/q i ze jest ta kwota u nas obniżana. 
Pani sołtys – Zapytała czy subwencja jest odliczana od kwoty niepobranej. 
Pani Skarbnik – Odpowiedziała ze subwencja zależna jest od stawek ustalonych 
przez Prezesa GUSu, zaległości nie mają nic z tym wspólnego.
Pan sołtys -  Zapytał dlaczego Gmina wydaje zaświadczenie do notariusza, że nie ma 
zaległości. 
Pani Skarbnik – Odpowiedziała, ze takich sytuacji nie ma. 
Państwo sołtysi – Odpowiedzieli że ziemia jest sprzedawana mimo zaległości. 
Zastępca Wójta Adam Przybylski  – Odpowiedział,  że znaczy to że sprzedający 
skłamał  u  notariusza,  że  nieruchomość  nie  jest  obciążona.  Gmina  nie  wydaje 
zaświadczeń niezgodnych z stanem faktycznym. 
Pani Skarbnik – Poinformowała że nikt z urzędników nieprawdziwych zaświadczeń 
nie wydaje. 
Pan  Przewodniczący  Jan  Rębacz  –  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
zaproponowany przez Wójta (45,00 zł/q) – za – 2, przeciw – 11, wstrzymały się – 2. 
Projekt uchwały został odrzucony. 
Poddał pod głosowanie wniosek obniżenia do kwoty 42,00 zł/q – za – 3, przeciw – 9, 
wstrzymały się – 3. Propozycja została odrzucona.
Poddał pod głosowanie wniosek pozostawienia kwoty 40,00 zł/q – za – 10, przeciw – 
0, wstrzymały się – 5. Propozycja została przyjęta.
Przeczytał uchwałę Nr XXI/184/12 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów 
podatku rolnego, zapytał kto jest za – 14, przeciw – 0, wstrzymały się – 1 – uchwała 
został podjęta (uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

Do punktu 8e porządku obrad sesji
Wprowadzenie zwolnień przedmiotowych od podatku od środków transportowych.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Poprosił o opinię Komisji.
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Pan Radny  Lipiec  – Komisja  Budżetu,  Finansów i  Majątki  Gminy  pozytywnie 
opiniuje projekt uchwały.
Pani Radna Gajewska – Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały.
Pani Radna Michta – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.
Pan Radny Kwapiński – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Przeczytał uchwałę Nr XXI/185/12 w sprawie 
wprowadzenia zwolnień przedmiotowych od podatku od środków transportowych., 
zapytał  kto  jest  za  –  15,  jednogłośnie  uchwała  został  podjęta  (uchwała  stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu). 

Do punktu 8f porządku obrad sesji
Wprowadzenie zwolnień przedmiotowych od podatku od nieruchomości. 
Pan Radny  Lipiec  – Komisja  Budżetu,  Finansów i  Majątki  Gminy  pozytywnie 
opiniuje projekt uchwały.
Pani Radna Gajewska – Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały.
Pani Radna Michta – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.
Pan Radny Kwapiński – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Przeczytał uchwałę Nr XXI/186/12 w sprawie 
wprowadzenia zwolnień przedmiotowych od podatku od środków transportowych., 
zapytał  kto  jest  za  –  14,  przeciw –  1,  uchwała  został  podjęta  (uchwała  stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu). 
Pan Radny Kawecki - Wniósł uwagę dotyczący ustalenia podatku rolnego, ze nie 
został  odczytany jego wniosek,  który został  postawiony na komisji  Rolnej  gdzie 
zaproponował cenę 43,00 zł/q.
Pani Radna Michta – Poinformowała, że odczytała wnioski najdalej idące, gdyż 
wniosek o ustalenie kwoty 43,00 zł/q poparty został 1 głosem. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz –  zapytał czy ma zrobić przerwę, odpowiedz byłą 
przecząca.

Do punktu 9 porządku obrad sesji
Określenie wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych. 
Pan  Przewodniczący  Jan  Rębacz  –  poprosił  o  przeczytanie  uchwały 
Przewodniczącego  Komisji  Budżetu  Finansów  i  Majątku  Gminy  Piotra  Lipca. 
Przewodniczący  Komisji  Budżetu  Finansów i  Majątku  Gminy Piotr  Lipiec  - 
Przeczytał uchwałę w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 
podatkowych.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Zapytał czy są jakieś pytania do tej uchwały. 
Pan Radny Fijałkowski – Zapytał  Panią  Skarbnik dlaczego zmieniono te wzory, 
twierdząc że są one trudniejsze od poprzednich. 
Pani  Skarbnik  –  Odpowiedziała  że  pracownicy  służą  pomocą  w  wypełnianiu. 
Poinformowała, iż jest konieczność wprowadzenia nowych wzorów deklaracji.
Pan  Radny  Kwapiński  –  Zapytał  czy  na  terenie  Gminy  odbywają  się  kontrole 
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zgodności deklaracji ze stanem rzeczywistym? 
Pani Skarbnik –  Odpowiedziała, że w zakresie podatku od nieruchomości – były 
takie kontrole.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXI/187/12 
w  sprawie  określenia  wzorów  formularzy  informacji  i  deklaracji  podatkowych, 
zapytał kto jest za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 1- tyle osób było na sali, 
uchwała został podjęta (uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – poinformował on o piśmie które wpłynęło do 
Wójta  Gminy  od  Agencji  Nieruchomości  Rolnych  w  Rzeszowie  w  sprawie 
wprowadzenia wzorów deklaracji by Rada Gminy te deklaracje uchwałą przyjęła. 
Przeczytał  uchwałę  Nr  XXI/188/12  w  sprawie  określenia  wzoru  formularzy 
deklaracji  podatkowych  dla  Agencji  Nieruchomości  Rolnych,  poddał  ją  pod 
głosowanie zapytał kto jest za – 13 przeciw – 0, wstrzymało się – 0 tyle osób było na 
sali, uchwała został podjęta (uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Do punktu 10 porządku obrad sesji
Przyjęcie  Programu Współpracy Gminy Klimontów z  organizacjami  oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność publiczną na 2013 rok.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz –  poprosił o opinię Komisji Rady Gminy.
Pan Radny  Lipiec  – Komisja  Budżetu,  Finansów i  Majątki  Gminy  pozytywnie 
opiniuje projekt uchwały.
Pani Radna Gajewska – Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały.
Pani Radna Michta – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.
Pan Radny  Kwapiński  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  jednogłośnie  opiniuje 
projekt uchwały.
Pan  Przewodniczący  Jan  Rębacz  –  Poprosił  o  przeczytanie  uchwały 
Przewodniczącego Komisji Budżetu Finansów i Majątku Gminy Piotra Lipca.
Pan  Radny  Szeląg  – Chciał  się  wycofać  z  poparcia,  gdyż  fundusze   są  źle 
rozdysponowane.
Pani Radna Michta – Nie zgadza się z opinią Pana Szeląga.
Pan Radny Lipiec – Uważa że projekt tegoroczny był bardzo dobrym projektem. 
Sekretarz  Gminy Piotr  Lipi ński  – poinformował  o wymogu podjęcia  programu 
współpracy, poinformował o zaproszeniach do stowarzyszeń o wypowiedzenie się w 
tej kwestii, zostały zasygnalizowane trzy tematy, co oznacza, że są one jedynie ważne 
dla stowarzyszeń z naszego terenu.  
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Oddał głos Radnemu Kozłowi.
Pan Radny Kozioł –  Powiedział że odpadli  w Konkursie i  o innym naborze nie 
wiedzieli. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Oddał głos Radnemu Szelągowi. 
Pan  Radny  Szeląg  –  Chciał  powiedzieć,  że  żadne  zawiadomienie  do  Klubu 
Seniorów nie przyszło. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Oddał głos Sekretarzowi gminy. 
Sekretarz Gminy Piotr Lipi ński – poinformował o 5 drużynach w Klimontowiance 
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oraz  o  sekcji  karate  100  osobowej,  oraz  o  zorganizowanym  niedawno 
Międzynarodowym Seminarium Karate. 
Pan Radny Szeląg – Powiedział że trzeba coś dawać dla seniorów.
Pan Radny Kozioł – Powiedział , że chce motywować starszych.
Pan  Przewodniczący  Jan  Rębacz  – Poinformował  o  4  pozytywnych  opiniach 
Komisji  w  zakresie  Programu  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi. 
Przeczytał  uchwałę  Nr  XXI/189/12  w  sprawie  Przyjęcia  Programu  Współpracy 
Gminy  Klimontów  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami 
prowadzącymi działalność publiczną na 2013 rok, poddał ją pod głosowanie zapytał 
kto jest za – 13 przeciw – 2, wstrzymało się – 0, uchwała został podjęta (uchwała 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Do punktu 11 porządku obrad sesji
Zatwierdzenie Planu Pracy Gminnego Ośrodka Kultury w Klimontowie na rok 2013.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz –  poprosił o opinię Komisji Rady Gminy.
Pan Radny  Lipiec  – Komisja  Budżetu,  Finansów i  Majątki  Gminy  pozytywnie 
opiniuje projekt uchwały.
Pani Radna Gajewska – Komisja Spraw Społecznych przy jednym głosie przeciw 
pozytywnie opiniuje projekt uchwały.
Pani Radna Michta – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.
Pan Radny Kwapiński –  Komisja Rewizyjna stosunkiem głosów 3 za 2 przeciw, 
pozytywnie  jednogłośnie  opiniuje  projekt  uchwały.  Przedstawił  uwagi  do  pracy 
GOKu, do załączonego dokumentu jako plan pracy.
Dyrektor  GOK Marcin  Śledź  -  Przeprosił  oraz  powiedział  że jest  gotowy na 
spotkanie w sprawie pracy GOKu. 
Pan  Przewodniczący  Jan  Rębacz  – Poprosił  o  przeczytanie  uchwały 
Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych Ewę Gajewską. 
Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Ewa Gajewska – Odzcytała projekt 
uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Planu  Pracy  Gminnego  Ośrodka  Kultury  w 
Klimontowie na rok 2013. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Przeczytał uchwałę Nr XXI/190/12 w sprawie 
zatwierdzenia Planu Pracy Gminnego Ośrodka Kultury w Klimontowie na rok 2013 
rok, poddał ją pod głosowanie zapytał kto jest za – 10 przeciw – 2, wstrzymało się – 
0,  tyle  osób było  na sali,  uchwała  został  podjęta  (uchwała stanowi  załącznik  do 
niniejszego protokołu).

Do punktu 12 porządku obrad sesji
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  statutu  Gminnej  Biblioteki  Publicznej  w 
Klimontowie.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Poprosił o opinię Komisji Rady Gminy.
Pani Radna Gajewska – Komisja Spraw Społecznych  pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały.
Pani Radna Michta – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.
Pan Radny  Kwapiński  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  jednogłośnie  opiniuje 
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projekt uchwały.
Pan  Radny  Szeląg  –  Zapytał  czy  będzie  reorganizacja  (połączenie)  GOK  i 
Biblioteki.
Zastępca  Wójta  Adam  Przybylski  – Odpowiedział,  ze  nie  jest  planowana 
reorganizacja GOKu i Biblioteki. 
Pan  Przewodniczący  Jan  Rębacz  – Poprosił  o  przeczytanie  uchwały 
Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych Ewę Gajewską. 
Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Ewa Gajewska – Odczytała projekt 
uchwały w sprawie zmiany statutu Gminnej Biblioteki Publicznej w Klimontowie. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Przeczytał uchwałę Nr XXI/191/12 w sprawie 
zmiany  statutu  Gminnej  Biblioteki  Publicznej  w  Klimontowie,  poddał  ją  pod 
głosowanie zapytał kto jest za – 12 przeciw – 0, wstrzymało się – 0, tyle osób było na 
sali, uchwała został podjęta (uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Do punktu 13 porządku obrad sesji
Zmiana w uchwale Nr XXIV/174/08.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Poprosił o opinię Komisji Rady Gminy.
Pani Radna Gajewska – Komisja Spraw Społecznych  pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały.
Pani Radna Michta – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.
Pan Radny  Kwapiński  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  jednogłośnie  opiniuje 
projekt uchwały.
Pan  Przewodniczący  Jan  Rębacz  – Poprosił  o  przeczytanie  uchwały 
Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych Ewę Gajewską. 
Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Ewa Gajewska – Odczytała projekt 
uchwały w sprawie zmiany w uchwale Nr XXIV/174/08. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Przeczytał uchwałę Nr XXI/192/12 w sprawie 
zmiany w uchwale Nr XXIV/174/08, poddał ją pod głosowanie zapytał kto jest za – 
13 przeciw – 0, wstrzymało się – 0, tyle osób było na sali, uchwała został podjęta 
(uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Do punktu 14 porządku obrad sesji
Podział  Gminy Klimontów na stałe  obwody  głosowania, ustalenie  ich  numerów, 
granic oraz siedzib obwodowych Komisji Wyborczych. 
Pan  Przewodniczący  Jan  Rębacz  – Poinformował  że  treść  uchwały  była 
konsultowana z Komisarzem Wyborczym, poprosił o opinię Komisji Rady Gminy.
Pani Radna Gajewska – Komisja Spraw Społecznych  pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały.
Pani Radna Michta – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.
Pan Radny  Kwapiński  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  jednogłośnie  opiniuje 
projekt uchwały.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Odczytał uchwałę Nr XXI/193/12 w sprawie 
podziału Gminy Klimontów na stałe obwody głosowania,  ustalenie ich numerów, 
granic oraz siedzib obwodowych Komisji  Wyborczych, poddał ją  pod głosowanie 
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zapytał kto jest  za – 12 przeciw – 1, wstrzymało się  – 0, tyle osób było na sali, 
uchwała został podjęta (uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Do punktu 15 porządku obrad sesji
Sprawy majątkowe. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz –  Poinformował  że przedmiotem tego  punktu 
będą  sprawy związane ze  sprzedażą  oraz zamianą  działek.  Odczytał  uchwałę  Nr 
XXI/194/12  w sprawie  wyrażenia  zgody na  zamianę  nieruchomości.   Poprosił  o 
opinię Komisji Rady Gminy.
Pan Radny  Lipiec  – Komisja  Budżetu,  Finansów i  Majątki  Gminy  pozytywnie 
opiniuje projekt uchwały.
Pani Radna Gajewska – Komisja Spraw Społecznych  pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały.
Pani Radna Michta – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.
Pan Radny Kwapiński – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 
Przedstawił uwagi do pracy GOKu, do załączonego dokumentu jako plan pracy.
Pan Radny Szeląg – Ma odmienne zdanie, nie zgadza się na sprzedaż uważa, że tam 
powinna być fabryka lub zakład pracy. 
Pan  Przewodniczący  Jan  Rębacz  – Poinformował,  ze  Gmina  ma  obowiązek 
przygotowywać  tereny pod zabudowę,  oraz o Naturze 2000 która blokuje rozwój 
przemysłu przy rzece Koprzywiance.
Pan Radny Kwapiński – Nie zgadza się z opinią Radnego Szeląga, oraz uważa za 
zasadne zamienienie się na nieruchomości gdyż jest to dla Gminy korzystne. 
Pan Radny Szeląg – Powiedział że Klimontów się nie rozwija są problemy bo nie 
ma komu wynajmować mieszkań.
Pani  Radna Gajewska  –  Nie  zgadza się  za  opinią,  uważa ze to  dobry  pomysł 
stworzyć osiedle w Górkach. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Odczytał uchwałę Nr XXI/194/12 w sprawie 
wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości, poddał ją pod głosowanie zapytał kto 
jest za – 13 przeciw – 1, wstrzymało się – 0, tyle osób było na sali, uchwała został 
podjęta (uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Pan  Przewodniczący  Jan  Rębacz  –  Poinformował  o  kolejnym przygotowanym 
projekcie uchwał, z zakresu spraw majątkowych, w sprawie zbycia nieruchomości w 
Olbierzowicach, poinformował o zebraniu wiejskim w Olbierzowicach, o piśmie Pani 
Nowak która jest zainteresowana zakupem tej działki. 
Pan Radny Kwapiński – Proponuje by odrzucić tę uchwałę i by wyznaczyć pas w 
celu zabezpieczenia pobocza by było przejście, a następnie pomyśleć o sprzedaży.
Pan Radny Borycki – Poprosił o odłożenie uchwały.
Pan Radny Lipiec – Poprosił Pana Galatę o sprawdzenie szerokości działki.
Zastępca Wójta Adam Przybylski –  Powiedział, że należy sprawdzić  czy trzeba 
taki taki pas drogowy wyznaczyć.
Pan Radny Szeląg -  Jest oburzony tym że temat sprzedaży tej działki jest poruszany 
po raz kolejny.

14



Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Poprosił o opinię Komisji Rady Gminy.
Pan  Radny  Lipiec  – Komisja  Budżetu,  Finansów  i  Majątki  Gminy  nie  zająła 
stanowiska.
Pani  Radna  Gajewska  – Komisja  Spraw  Społecznych   wnosi  o  geodezyjne 
wyznaczenie podziału działki i wyodrębnienie pasa drogowego oraz chce zapoznać 
się z opinią mieszkańców, dziś już tą opinię zna.
Pani Radna Michta – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały, ale nie 
znała wtedy wielu faktów, członkowie podejmą decyzję na głosowaniu.
Pan Radny Kwapiński – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 
Lecz ta opinia został wycofana.
Pan  Przewodniczący  Jan  Rębacz  – Odczytał  uchwałę   w  sprawie  zbycia 
nieruchomości,  poddał  ją  pod  głosowanie  zapytał  kto  jest  za  –  1  przeciw  –  13, 
wstrzymało się – 1, uchwała nie został podjęta.

Pan  Przewodniczący  Jan  Rębacz  – Poinformował  o  kolejnym przygotowanym 
piśmie,   Wójt  dając  je  chce  poznać  opinię  Rady na  ten  temat  z  zakresu  spraw 
majątkowych,  w  sprawie  zbycia  nieruchomości  działki  w  Borku.  Pismo  Pana 
Strójwąsa. Zapytał o opinię Pana Radnego Kaweckiego.
Pan Radny Kawecki - Poinformował, ze to działka przejęta za długi, uważa ze to 
dobry pomysł by ją sprzedać. 
Sołtys Kępia – Powiedział  ze kiedyś  gmina już  mu proponowała to kupić  ale w 
zamian spłaty zadłużenia. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – poprosił o opinie Komisji.
Pan Radny Piotr Lipiec - powiedział, że potrzebna jest informacja dotycząca tej 
działki na ile jest zadłużona. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Wójt chce znać opinie, chce wiedzieć czy ma 
szykować procedurę przygotowania dokumentacji. 
Pan Radny Kwapiński – Zgadza się na sprzedaż. 
Pani  Radna  Gajewska  – Komisja  Spraw  Społecznych  pozytywnie  opiniuje 
propozycje przygotowania procedur. 
Poddał pod głosowanie, czy Rada zgadza się na poddanie tej działki procedurze, za - 
14 .

Do punktu 16 porządku obrad sesji
Plan Odnowy Miejscowości Borek. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz –  Poprosił o opinię Komisji Rady Gminy.
Pani Radna Gajewska – Komisja Spraw Społecznych  pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały.
Pani Radna Michta – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.
Pan Radny  Kwapiński  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  jednogłośnie  opiniuje 
projekt  uchwały,  ma  uwagę  dotyczącą  zakładania  jednostek  Ochotniczych Straży 
Pożarnych.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Odczytał uchwałę Nr XXI/195/12 w sprawie 
wprowadzenia zmian w uchwale Nr XIII/111/12, poddał ją pod głosowanie zapytał 
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kto jest za – 14 przeciw – 0, wstrzymało się – 0, tyle osób było na sali, uchwała został 
podjęta (uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Do punktu 17 porządku obrad sesji
Kandydat do Powiatowej Rady Zatrudnienia.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Poprosił o opinię Komisji Rady Gminy.
Pan Radny  Lipiec  – Komisja  Budżetu,  Finansów i  Majątki  Gminy  pozytywnie 
opiniuje projekt uchwały.
Pani Radna Gajewska – Komisja Spraw Społecznych  pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały.
Pani Radna Michta – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.
Pan Radny Kwapiński – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Odczytał uchwałę Nr XXI/196/12 w sprawie 
zgłoszenia kandydata do Powiatowej Rady Zatrudnienia, poddał ją pod głosowanie 
zapytał kto jest  za – 14 przeciw – 0, wstrzymało się  – 0, tyle osób było na sali, 
uchwała został podjęta (uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Do punktu 18 porządku obrad sesji
Przejecie  do  zasobu  Gminy  Klimontów  nieruchomości  Skarbu  Państwa  (po 
komisariacie).
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Odczytał uchwałę Nr XXI/197/12 w sprawie 
Przejecie do zasobu Gminy Klimontów nieruchomości Skarbu Państwa.
Pan  Radny  Kwapiński  –  Przypomniał  że  budynek  był  przekazany  w  formie 
darowizny Policji.
Zastępca Wójta Adam Przybylski –  Poinformował że przedmiotem uchwały jest 
przejecie budynku od dnia 1 grudnia. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Odczytał uchwałę Nr XXI/197/12 w sprawie 
Przejęcia do zasobu Gminy Klimontów nieruchomości Skarbu Państwa , poddał ją 
pod głosowanie zapytał kto jest za – 14 przeciw – 0, wstrzymało się – 0, tyle osób 
było  na  sali,  uchwała  został  podjęta  (uchwała  stanowi  załącznik  do  niniejszego 
protokołu).

Do punktu 19 porządku obrad sesji.
Informacje dotyczące oświadczeń majątkowych.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Poinformował o nieznacznych uchybieniach w 
oświadczeniach  majątkowych.  Poinformował,  że  nie  ma  go  na  liście 
Przewodniczących Rad Gminy którzy źle złożyli oświadczenie majątkowe, nie ma 
również na tej liście Wójta Gminy. 

Do punktu 20,21 porządku obrad sesji.
Wnioski zapytania informacje.
Sołtys Klimontowa – Zapytał dlaczego w porządku obrad sesji zabranie głosu przez 
sołtysów jest na końcu.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Odpowiedział, że tak stanowi statut Gminy.
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Pan Radny Borycki – Zaproponował Panu Wójtowi oraz Przewodniczącemu Rady 
by każda wioska która przeznaczyła kamień na drogi dostarczyła po trochu kamienia 
na cmentarz w Olbierzowicach. 
Pan  Radny  Zbigniew  Frejlich  – Powiedział,  odnośnie  remontu  w  GOKu  by 
wymusić naprawienie źle wykonanych prac w ramach gwarancji.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Korespondencja - Podanie Pani Dyrektor PSP 
o zabezpieczenie środków finansowych na boisko - są tam jakieś środki w budżecie. 
O  piśmie  od  Prezesa  RIO  w  sprawie  gdzie,  które  uchwały  w zakresie  nadzoru 
powinny trafić dot. uchwały śmieciowej. Od Wojewody Świętokrzyskiego w sprawie 
sposobu  załatwiania  skarg.  Pismo  z  LKS  Klimontowianka  w  sprawie 
dofinansowania.  Wniosek  Pana  Xxxxxxxxxxx Xxxxxxxxxxx ws.  udostępnienia 
informacji  publicznej  protokołu  z  Komisji  Rewizyjnej.  Pismo  Xxxxxxx Xxxxx z 
Ułanowic  w  sprawie  zakupu  działki.  Pismo  o  przekazanie  nieruchomości  od 
Wspólnoty gruntowej (od serwitutów). Pismo od Straży w Krobielicach o fundusze 
na samochód pożarniczy.

Do punktu 22 porządku obrad
Zakończenie obrad sesji.
Pan Przewodniczący zamknął XXI Sesję Rady Gminy w Klimontowie.

Protokołowała:                                                                                  Przewodniczył:
Sylwia Burczyńska                                                                           Jan Rębacz
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